
Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 5/11-24 

kl. 18.00-21.00 på afd. Fuglebjerg 

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene GB, Maja FU, Maria GB, Mie 
FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Medina 9.X, Elina 6.G, Naja 6.H + næstformænd fra elevråd 
Medarbejderrepræsentanter: Berit (FU), Camilla (GB), Janni (HY) 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian  
Referent: Skolens ledelse  

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 

 

Fraværende med afbud. Lene GB, Maria GB. 

 

 

Gæster: 

 

 

Spisning  De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig 
spisning.  
Der serveres mad, vand, kaffe/the og småkager 

Velkomst v. formand Vel mødt  

Sag nr. 15 
Status v. elever 

• Den gode historie 

• Hvad er eleverne 
optaget af? 

 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
 
FU: 
Drøftet brugen af elevrådsmidler. Indkøb af 
indendørsaktiviteter. Fælleselevrådsmøde fra NK. Der 
foreslås at være en del af ungerådet. Hvad er god 
undervisning? Aktiv undervisning. 
 
Fordeling af fodboldbanen, indkøb til bordtennis og air- 
track.  
 
Personale FU: snart juleklipdag mange gode værksteder, 
projektopgave i udskolingen er lige om hjørnet.  
 
HY: 



 
Opstart v. formand + 
medlemmer 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 

Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Nyt fra BUU 

• Hvad optager ledelsen? 

Snak om frikvarter, venskabsklasser samt indkøb af 
legetøj/bolde til frikvarterer.  
 
GB: 
Bondegårdstur med 1.-3. klasse. Det gik godt. Tur der er 
vundet med transport.  
 
Skolen har startet trivselsfremmende aktiviteter. KREA-
værksted, Kor og volleyball/badminton. 
 
 
Formand: 
Maja har ført tilsyn med skolen på fagdagene. Der var et 
positivt besøg.  
 
 
Christina og Maja har været til dialogmøde den 23/9 kl. 
16:30-18:00 med ny Direktør Nanna Lohman vedr. 
Budgetforlig og ny retning på specialområdet. 

Bilag Oplæg til 

handleplan - implementering af ny styring på BUUs områder 19092024.pdf
  

Oplæg til handleplan 

for implementering af ny styring på Børne- og Uddannelsesudvalgets område.pdf 
 
NK skal reducere gruppen af elever i special fra 10%-4%. 
Det er et arbejde der løbende skal ned. Det kræver flere 
medarbejder i almen.  
Midler til at drive skole, går til specialiserede tilbud, som 
er 10% af eleverne i Næstved Kommune. Det skal vendes 
b.la. ved at hjemtage elever i dyre tilbud.  
 
Skolen skal tænke anderledes for at skabe nye rammer 
for eleverne.  
 
Christine og Maja har deltaget i dialolgmøde med BUU, 
skolebestyrelsesformænd, skoleledelse og 
forældrenævn den 24/10 kl. 17:00-20:00 på 
Rønnebæksholm. Det primære tema er overgange og 
brobygning.  
 
Nyt fra ledelsen: 
Der er ansat ny medarbejder i administrationen. Starter 
1/12.  
 
Skolen har startet trivselsfremmende aktiviteter. KREA-
værksted, Kor og volleyball/badminton. 
 
Der er lavet nye visitationsprocedure. Fælles eller central 
visitation.  



Målsætningssamtaler på alle afdelinger, fagkonference 
på alle klassetrin i dansk og matematik med vejledning 
og sparring.  
 
Renovering fylder meget i FU. Der er en forsinket proces 
med tandlægehuset til feb/marts.  
Håndværk & design har udsigt til at blive færdig til 
februar. 
 
Der er lavet dispensationsansøgning til overføre 
overskud. 
 
 

Sag 16 
Planlægning og forarbejde 
Teamlørdag 

Lørdag den 9/11 har vi temalørdag i Hyllinge fra kl. 9:00-
13:00. Hele bestyrelsen og den samlede ledelse 
deltager. 
Program 

- Fælles morgenmad: Det praktiske 
Christine 

- Gruppe 1: arbejder med trafiksikkerhed 
 Lene, Mie, Camilla, Terkil, Maja 
 

- Gruppe 2: arbejder med Mini guides til forældre 
Berit, Karina, Hans, Jannie, Maria 

-  
- Gruppe 3 :Eleverne arbejder med drøftelser og 

evt. en lille video det kan handle om eks. 
Hvad er en god skole? 
Hvordan skaber vi deltagelsesmuligheder for 
flere? 
Traditioner og fornyelse  

Kl. 12:30 Åbent hus og bestyrelsens beretning fysisk og 
over teams. Maja har PC med.  
 
Vi fordeler os i grupper – laver drøftelse og gruppevis 
forarbejde – så vi har styr på det hele. 
 
 
Drikkevare? Måske rester fra Hyllinge. JA undersøger 
skriver til DS. 
 
 

Sag 17 
Karina har ordet 

”Hvordan kan en græskarmark have betydning for 
lokalsamfundet”? Sammenhold og lokalområde.  

Pause   

Sag 18 
Involveringssvar i forbindelse 
med etablering af ny 
Centerstruktur i CDS 

Der er deadline for indsendelse af involveringssvar den 
20/11-24.  
Maja og Christine giver info om sagen 
Bestyrelsen drøfter det vedhæftede oplæg i mindre 
grupper. 



  

 
Fælles opsamling og bidrag til svar noteres. 
Det er formandens forslag at bestyrelsen bliver 
medunderskriver på MED udvalgets svar, 

Oplæg til etablering 

af Center for Dagtilbud Skole og Forebyggelse og justeret organisering af Center for Børn og Unge 30092024_sendes ud.pdf
 

Nuværende center deles i to ligeværdige centrer med 
hver deres centerchef. Dagtilbud og forebyggelse & 
skoler og PPR (skal have ny chef). 
 
SKB ønsker at bakke op om skolens høringssvar via MED.  

Sag 19 
Virksomhedens APV afviklet i 
efteråret 23.  

Christine giver et indblik i processen, skolens generelle 
APV og handleplaner 
 
Christine fremlægger 3 i 1. Som alt i alt er positivt.  
 

Tak for i dag. 
Fælles oprydning 

 

Næste ordinære møde  7/1-25 i Fuglebjerg  
- Maja har ordet  
- Inviterer SFO-leder Martin. Hans har kontakten 

til Lone som fortæller om mulighed for midler til 
SFO. 

- Vi har fået bilag fra Dialogmødet om overgange 

 

 


